
GRĂDINIȚĂ

O nouă grădiniță în 
Chitila. În exclusivitate: 
imagini și detalii despre 
noua unitate de 
învățământ.

Povestea unui succes 
anunțat.

APA-CANALIZARE

Noutăți de la compania 
Veolia despre prețul și 
calitatea apei din Chitila 
și despre extinderea 
rețelelor de apă-
canalizare.
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Tenis de clasă internațională

La mulți ani, Chitila!

Sâmbătă, 2 septembrie, și duminică 3 septembrie, Primăria orașului 
Chitila invită toți chitilenii, mici și mari, la un weekend cu spectacole 
dedicate aniversării orașului nostru. Ca în fiecare an vom sărbători 
cu fast, bucurie și o mulțime de surprize Zilele Orașului Chitila, într-
un carusel de  concerte, spectacole multimedia și evenimente 
dedicate tuturor cetățenilor celui mai frumos oraș ilfovean. Vor veni 
alături de noi, sâmbătă: Lora, Dorian Popa și trupele Zero și DN7, 
iar duminică ne vom întâlni cu Mioara Velicu, cu trupa Datina și cu 
Ionică Moroșanu. 
Vă așteptăm să celebrăm împreună statutul de adevărat oraș 
european al Chitilei și să ne mândrim cu comunitatea noastră 
deosebită.

Iubitorii sportului din Chitila, 
dar și oaspeții sosiți din toată 
țara au trăit live, la final de 
august, emoțiile unui 
eveniment spectaculos: cea 
de-a doua ediție a turneului 
internațional „Chitila Open 
Tennis" din cadrul Circuitului 
Pro al Federației 
Internaționale de Tenis (ITF 
Men's Pro Circuit 
Tournament). Desfășurat 
între 19 și 27 august la Baza 
Sportivă Chitila în condiții de 
excepție și în organizarea fără 
cusur a Fundației „Pro 

Chitila" și a tânărului Club 
Sportiv Chitila, cu sprijinul 
Federației Române de Tenis și 
în parteneriat cu Primăria 
Chitila, turneul Chitila Open 
Tennis deschis profesioniștilor 
sportului alb s-a bucurat de o 
largă participare și a fost dotat 
cu premii totale în valoare de 
15.000 de dolari. Printre 
jucători o surpriză: Florin 
Mergea, un jucător de mare 
notorietate în întreaga lume, 
aflat pe poziția 50 ATP, în 
clasamentul la dublu, care a 
făcut pereche cu Adrian Barbu. 

Despre Open-ul chitilean, 
unicul de acest fel din județul 
Ilfov, în interviul cu directorul 
turneului, tenismenul Mihai 
Vanță.

FILM FEST

OLIMPICI 
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„Donează o carte" 
pentru Centru 
educațional Sf. Ioan și 
pentru școala și grădinița 
Rudeni! pagina 6

PRO CHITILA

22 de elevi chitileni 
învață engleză americană 
în programul Ambasadei 
SUA pagina 7

EXCELENȚĂ



Chitila - Dezvoltare accelerată
Este foarte important să repartizăm eficient resursele pe care le 
avem și să încercăm să le valorificăm la maximum, pentru a 
asigura evoluția în bine a orașului nostru, care să rămână și în 
continuare un model de dezvoltare pentru regiune.
Dragii mei,
Luna aceasta am făcut încă 
un pas înainte: toate 
demersurile noastre au dus 
la un rezultat bun, iar 
propunerile făcute de 
administrația orașului au 
fost aprobate de Ministerul 
Dezvoltării și aș vrea să vă 
arăt ce investiții se 
prefigurează la nivelul 
orașului în viitorul apropiat. 
Având foarte multe proiecte 
pentru care nu aveam 
finanțare nu existau decât 
două soluții: să încercăm să 
obținem finanțare din 
bugetul de stat, prin Planul 
național de dezvoltare 
locală, sau să încercăm 
accesarea, acolo unde era 
posibil, a fondurilor 
europene. Văzând, încă de 
la începutul anului, că multe 
dintre programele regionale 
cu finanțare europeană nu 
erau deschise și se 
prefigura să se deschidă 
foarte târziu, am depus mai 
multe proiecte la Ministerul 
Dezvoltării Regionale, 
Administrației Publice și 
Fondurilor Europene pentru 
a încerca să accesăm 
fonduri guvernamentale și 
am făcut toate demersurile 
în acest sens. Am mers 
personal la discuții directe 
cu doamna ministru Sevill 
Shhaideh, am explicat 
importanța fiecărui proiect în 
parte și am constatat apoi, 
cu plăcută surpriză, că la 
analiza făcută, Direcția 
Generală de Dezvoltare 
Regională și Infrastructură a 
decis să ne finanțeze toate 

proiectele depuse. Astfel, 
avem aprobată finanțarea 
multianuală, 2017-2020, 
pentru șapte proiecte, cu 
valoarea totală de circa 25 
milioane de lei, unde sunt 
incluse: reabilitarea școlii 
Rudeni și școlii Ion Olteanu, 
apa și canalizarea pe strada 
Bradului și în cartierul 
Tineret III, construirea unei 
creșe și a unei noi grădinițe 
cu program prelungit cu 6 
săli de grupă și extinderea 
și dotarea școlii Ion Vișoiu. 
Celelalte proiecte pe care 
Primăria le are în derulare și 
anume: Parcul Valea 
Mangului, modernizarea și 
extinderea iluminatului 
public şi al instituţiilor cu un 
sistem cu LED-uri pe care ni 
l-am propus pentru a 
asigura costuri reduse, 
reducerea poluării şi 
protejarea mediului, apoi 
transportul public, 
reabilitarea termică a 
blocurilor, aflată și ea pe 
lista de priorități, precum și 
construcția unei noi școli 
primare cu 24 de săli de 
clasă (0-4), urmând să fie 
proiecte finanțate din fonduri 
europene. Noi avem 
documentațiile acestora 
finalizate și complete și 
suntem pregătiți să le 
depunem în primul moment 
în care liniile de finanțare 
europeană vor fi deschise.
Eu sper ca până la finalul 
acestui an să fie depuse 
toate acestea proiecte, 
contractele cu Ministerul 
Dezvoltării să fie semnate, 
să derulăm licitațiile, astfel 

încât de la începutul anului 
viitor să avem deschise mai 
multe șantiere, chiar toate 
cele pe care le gândim, 
ceea ce nu va duce decât la 
a crea mai multe faciltăți 
pentru chitileni. O creșă, o 
grădiniță, o școală, un parc, 
siguranță și confort în oraș 
înseamnă mult pentru 
Chitila și înseamnă ceea ce 
mă preocupă zi de zi: 
dezvoltarea urbană durabilă 
şi creşterea calităţii vieţii în 
orașul nostru. De 
asemenea, având sumele 
alocate inițial din bugetul 
local pentru proiectele ce au 
fost preluate ulterior în 
finanțările guvernamentale - 
cum sunt cele pentru apă și 
canalizare de pildă - acești 
bani au fost redistribuiți, la 
rectificarea de buget pe 
care am avut-o în data de 9 
august, către alte proiecte. 
Astfel, am repartizat pentru 
cartierul Tineret III o sumă 
de 216.000 de lei pentru 
extinderea rețelei de gaze - 
finanțată de Primărie în 
proporție de 92% - urmând 
să facem cât mai repede 
licitația și să încheiem rapid 
lucrarea, pentru ca cetățenii 
de acolo să beneficieze și 
de rețeaua de gaze până la 
venirea sezonului rece. De 
asemenea, în aceeaşi plajă 
de proiecte elaborate şi 
destinate dezvoltării 
complexe a oraşului, la 
această rectificare am mai 
repartizat bani pentru 
întocmirea documentațiilor 
de obținere a avizelor de la 
ISU pentru toate școlile și 

grădinițele din oraș, unde 
am făcut modificările cerute 
de noile prevederi legale - 
introduse în urma tragediei 
de la Colectiv - și va trebui 
să reautorizăm totul. Apoi, 
am alocat fonduri pentru 
expertizarea și 
consolidarea dispensarului 
uman din Chitila și pentru 
efectuarea unui studio 
geotehnic și a unuia de 
fezabilitate, ce se vor 
finaliza până la sfârșitul 
anului cu un proiect tehnic, 
iar în 2018 să intre în 
modernizare și reabilitare și 
dispensarul uman, unde 
chitilenii merg la medicii de 
familie, astfel încât acesta 
să funcționeze în condiții 
mult mai bune.
Ca oraş, suntem într-o 
evoluţie continuă, suntem, 
cred eu - și o spun și alții - 
un model de valorificare a 
resurselor, indiferent de 
natura lor: umană, 
infrastructură sau cadru 
natural şi, așa cum am 

spus de multe ori, vizăm o 
dezvoltare durabilă care 
integrează pe deplin 
componentele de calitate a 
vieţii şi de protecţie a 
mediului. Toate aceste 
investiții și multe care vor 
urma și pe care le 
pregătim, arată că 
preocuparea noastră de 
bază sunteți voi, cetățenii 
orașului, nevoile voastre şi 
modul în care putem să 
transferăm către chitileni 
toate cunoştinţele 
acumulate din experienţa 
noastră.
De aceea, vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră, direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

O nouă grădiniță ultramodernă
Administrația locală a dat startul unui nou proiect destinat 
educației copiilor, construcția unei noi grădinițe realizată la cele 
mai înalte standarde europene.

Așa după cum au anunțat încă de 
la inaugurarea Grădiniței Eco, 
Voinicel 2, edilii orașului nostru 
au un proiect pentru a adăuga o 
nouă unitate de învățământ la 
zestrea orașului. O grădiniță care 
va înlocui actuala grădiniță 
Voinicel, ce funcționează de ani 
buni în zona fostei fabrici de 
zahăr, într-o locație veche, cu 
limitări impuse de vârsta 
construcției și devenită, în ciuda 
tuturor modernizărilor făcute, 
neîncăpătoare. Oportunitatea și 
necesitatea investiției și a creării 
unei incinte propice pentru 
învățământul preșcolar s-a impus 
și pentru că spațiile actualei 
grădinițe Voinicel nu dispun de 
toate utilitățile necesare și nu mai 
corespund normelor de confort 
educațional precizate de 
M.E.C.T.S.
Fidel promisiunii făcute, primarul 
Emilian Oprea și echipa sa au 
demarat proiectul noii grădinițe, 
au reușit să obțină finanțare din 
fonduri guvernamentale și în 
curând eforturile lor se vor 
materializa într-o nouă unitate de 
învățământ preșcolar modernă, 
spațioasă, cu dotări de calitate, de 

care micii beneficiari vor fi, 
suntem siguri, mai mult decat 
încântați. Ca multe alte investiții 
multianuale pornite și finalizate în 
Chitila și acest proiect a fost 
aprobat și s-a început realizarea 
lui. Primăria Chitila a pus terenul 
la dispoziție, a obținut avizele 
necesare și a realizat Proiectul 
Tehnic, urmând acum procedura 
de achiziție publică pentru 
executarea construcției, conform 
normativelor ce reglementează 
„Proiectarea, realizarea și 
elaborarea construcțiilor pentru 
grădinițele de copii".
Noua grădiniță va fi una cu 
program prelungit, cu șase săli de 
grupă, iar valoarea alocată din 
bugetul de stat pentru construcție, 
dotare, realizarea incintei și 
împrejmuirilor, este de 4.883.229 
lei. Suprafața terenului pe care se 
va construi este de 2058 mp, iar 
„amprenta" clădirii este de 930,7 
mp. Construcția va avea la parter 
patru săli de clasă, iar la etaj două, 
toate modulare și dotate cu grup 
sanitar propriu, cu acces printr-un 
windfang spațios cu alveole de 
joacă - ce are și rolul de filtru - 
către un spațiu multifuncțional, ce 

 Ediția a VII-a  a festivalului de 
film Chitila Film Fest, eveniment 
organizat în Parcul Dendrologic în 
data de 20 august, a fost un câștig 
pentru toți locuitorii orașului, 
desfășurându-se fără evenimente 
deosebite, participanții 
bucurându-se de invitatul special 
Horațiu Mălăele, lucru pentru care 
Poliția Locală aduce mulțumiri 
tuturor. Cu ocazia sărbătoririi 
zilelor Orașului Chitila, informăm 
participanții prezenți la 

evenimentele culturale, cu privire 
la următoarele măsuri 
organizatorice:
- se interzice accesul 
persoanelor care se află în stare 
vădită de ebrietate sau se află, în 
mod evident, sub influența 
substanțelor halucinogene, al 
persoanelor care au asupra lor 
băuturi alcoolice, arme și muniții 
de orice fel, făclii, torțe, artificii, 
petarde, materiale explozive, 
incendiare sau fumigene, 

dispozitive pentru șocuri electrice, 
substanțe toxice, halucinogene, 
iritant lacrimogene ori paralizante, 
recipiente, corpuri contondente, 
cuțite, pumnale, șișuri, castete ori 
alte asemenea obiecte fabricate sau 
confecționate anume pentru tăiere, 
împungere ori lovire;
- se interzice consumul de 
băuturi alcoolice și semințe în 
incinta stadionului;
- se interzice accesul cu 
animale de companie;
- să respecte căile de acces și 
să nu escaladeze gardurile de 
protecție;

asigură și legătura spre sălile de 
grupă și spațiile aferente funcțiunii 
de grădiniță, iar de aici spre curtea 
cu spații pentru joc, recreație și 
sport. Sunt prevăzute și spațiile 
pentru cabinet medical, vestiare, 
cancelarie, bucătărie, sala de mese, 
apoi desigur, dormitoarele, 
amplasate la etaj, cu acces la 
grupuri sanitare și tot la etaj o 
terasă de joacă cu suprafața de 
peste 130 mp și încă un spațiu 
multifuncțional de aproape 150 mp. 
Toate spațiile interioare vor avea 
aer condiționat încastrat și va fi 
asigurată și ventilarea naturală. De 
asemenea, în acord cu normativele 

ISU, au fost prevăzute scări de 
evacuare, iar la subsolul 
construcției vor exista spațiile 
tehnice, spălătoria și centrala 
termică, ventilată natural,
Grădinița ca instituție, au subliniat 
autorii proiectului, are un rol 
important în viața copilului, aici el 
va face parte din primul cadru 
organizat din viața lui și dintr-un 
colectiv de copii cu vârste 
apropiate. De aceea sunt necesare 
condiții de confort și educație cât 
mai bune și mai complete și este 
necesară crearea unui mediu 
prielnic, adaptat vârstei și 
capacităților sale de dezvoltare.

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA
Buletin informativ

Îmbunătățiri ale sistemului de alimentare cu apă

Veolia Apa Servicii dorește să 
folosească oportunitatea oferită de 
ziarul nostru pentru a prezenta 
clienților și partenerilor săi 
acțiunile esențiale desfășurate în 
ultimul an și jumătate de 
administrare a serviciului de 
alimentare cu apă potabilă și 
canalizare în orașul Chitila. În 
această perioadă au fost 
direcționate investiții pentru 
modernizarea sistemelor 
administrate și creșterea calității 
serviciilor: Gospodăria de Apă și 
Stațiile de Pompare a apelor uzate 
au fost integrate într-un sistem 
unic de telegestiune, spațiul 
destinat clienților de la sediul 

companiei din Chitila a fost 
reabilitat, a fost implementat un 
program informatic de gestiune a 
relației cu clienții care a presupus, 
printre altele, conectarea la 
centrul de apel non-stop. Toate 
acestea sunt componente ale unui 
nou sistem de management 
performant implementat în cadrul 
companiei. În ceea ce privește 
întreținerea rețelelor 
administrate, o serie de lucrări 
speciale au necesitat de asemenea 
intervențiile echipelor Veolia Apa 
Servicii - cum a fost cazul surpării 
apărute pe colectorul din zona 
intersectiei Șos. Banatului cu Str. 
Crișan în care, pentru a evita 

apariția unor avarii similare, s-a 
înlocuit un întreg tronson. Nu în 
ultimul rând, trebuie precizat că 
Veolia Apa Servicii a preluat în 
satul Rudeni sistemele de 
alimentare cu apă și canalizare, 
precum și Stația de Epurare. Până 
în prezent s-au încheiat 70 de 
contracte, urmând ca desfășurarea 
acțiunilor în acest sens să continue 
în perioada următoare și cu 
sprijinul locuitorilor din Rudeni. De 
asemenea, în parteneriat cu 
Primăria orașului Chitila, s-a 
efectuat recent auditul de mediu al 
Sistemului și Serviciului, iar 
concluziile acestuia au fost că 
activitățile desfășurate de Veolia 
Apa Sevicii nu sunt generatoare de 
poluanți care să modifice calitativ 
și/sau cantitativ factorii de mediu.

Noi tarife pentru apa potabilă 
și canalizare 
Pentru a putea susține investițiile 
necesare aducerii serviciilor la 
standardele de calitate Veolia, 
standarde pe care dumneavoastră le 
meritați, a fost necesară o ajustare a 

tarifelor practicate. Scopul acestei 
ajustări a fost de a asigura 
investițiile necesare în același timp 
cu menținerea unuia dintre cele 
mai mici tarife practicate la nivelul 
operatorilor de apă și canal. Astfel, 
Veolia Apa Servicii vă informează 
că prin avizul ANRSC cu nr. 
506146/03.07.2017 s-au stabilit 
noile tarife pentru serviciile de 
alimentare cu apa potabilă și 
canalizare pentru orașul Chitila. 
Prin urmare, începând cu 
01.08.2017 tarifele sunt:
* Serviciul de furnizare a apei 
potabile: 2.82 lei/mc fără TVA (sau 
3.07 lei/mc cu TVA inclus).
* Serviciul de canalizare: 2.15 
lei/mc fără TVA (sau 2.56 lei/mc cu 
TVA inclus).
Aceste tarife au intrat în vigoare 
prin Hotărârea Consiliului Local al 
Orașului Chitila cu nr. 
50/20.07.2017.
Veolia Apa Servicii își propune să 
continue îmbunătățirea calității 
serviciilor prin îndeplinirea tuturor 
obiectivelor de calitate și încadrarea 
în cerințele de mediu.
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avem și să încercăm să le valorificăm la maximum, pentru a 
asigura evoluția în bine a orașului nostru, care să rămână și în 
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la un rezultat bun, iar 
propunerile făcute de 
administrația orașului au 
fost aprobate de Ministerul 
Dezvoltării și aș vrea să vă 
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prefigurează la nivelul 
orașului în viitorul apropiat. 
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avem aprobată finanțarea 
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valoarea totală de circa 25 
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Tineret III, construirea unei 
creșe și a unei noi grădinițe 
cu program prelungit cu 6 
săli de grupă și extinderea 
și dotarea școlii Ion Vișoiu. 
Celelalte proiecte pe care 
Primăria le are în derulare și 
anume: Parcul Valea 
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extinderea iluminatului 
public şi al instituţiilor cu un 
sistem cu LED-uri pe care ni 
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acestui an să fie depuse 
toate acestea proiecte, 
contractele cu Ministerul 
Dezvoltării să fie semnate, 
să derulăm licitațiile, astfel 

încât de la începutul anului 
viitor să avem deschise mai 
multe șantiere, chiar toate 
cele pe care le gândim, 
ceea ce nu va duce decât la 
a crea mai multe faciltăți 
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siguranță și confort în oraș 
înseamnă mult pentru 
Chitila și înseamnă ceea ce 
mă preocupă zi de zi: 
dezvoltarea urbană durabilă 
şi creşterea calităţii vieţii în 
orașul nostru. De 
asemenea, având sumele 
alocate inițial din bugetul 
local pentru proiectele ce au 
fost preluate ulterior în 
finanțările guvernamentale - 
cum sunt cele pentru apă și 
canalizare de pildă - acești 
bani au fost redistribuiți, la 
rectificarea de buget pe 
care am avut-o în data de 9 
august, către alte proiecte. 
Astfel, am repartizat pentru 
cartierul Tineret III o sumă 
de 216.000 de lei pentru 
extinderea rețelei de gaze - 
finanțată de Primărie în 
proporție de 92% - urmând 
să facem cât mai repede 
licitația și să încheiem rapid 
lucrarea, pentru ca cetățenii 
de acolo să beneficieze și 
de rețeaua de gaze până la 
venirea sezonului rece. De 
asemenea, în aceeaşi plajă 
de proiecte elaborate şi 
destinate dezvoltării 
complexe a oraşului, la 
această rectificare am mai 
repartizat bani pentru 
întocmirea documentațiilor 
de obținere a avizelor de la 
ISU pentru toate școlile și 

grădinițele din oraș, unde 
am făcut modificările cerute 
de noile prevederi legale - 
introduse în urma tragediei 
de la Colectiv - și va trebui 
să reautorizăm totul. Apoi, 
am alocat fonduri pentru 
expertizarea și 
consolidarea dispensarului 
uman din Chitila și pentru 
efectuarea unui studio 
geotehnic și a unuia de 
fezabilitate, ce se vor 
finaliza până la sfârșitul 
anului cu un proiect tehnic, 
iar în 2018 să intre în 
modernizare și reabilitare și 
dispensarul uman, unde 
chitilenii merg la medicii de 
familie, astfel încât acesta 
să funcționeze în condiții 
mult mai bune.
Ca oraş, suntem într-o 
evoluţie continuă, suntem, 
cred eu - și o spun și alții - 
un model de valorificare a 
resurselor, indiferent de 
natura lor: umană, 
infrastructură sau cadru 
natural şi, așa cum am 

spus de multe ori, vizăm o 
dezvoltare durabilă care 
integrează pe deplin 
componentele de calitate a 
vieţii şi de protecţie a 
mediului. Toate aceste 
investiții și multe care vor 
urma și pe care le 
pregătim, arată că 
preocuparea noastră de 
bază sunteți voi, cetățenii 
orașului, nevoile voastre şi 
modul în care putem să 
transferăm către chitileni 
toate cunoştinţele 
acumulate din experienţa 
noastră.
De aceea, vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră, direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

O nouă grădiniță ultramodernă
Administrația locală a dat startul unui nou proiect destinat 
educației copiilor, construcția unei noi grădinițe realizată la cele 
mai înalte standarde europene.

Așa după cum au anunțat încă de 
la inaugurarea Grădiniței Eco, 
Voinicel 2, edilii orașului nostru 
au un proiect pentru a adăuga o 
nouă unitate de învățământ la 
zestrea orașului. O grădiniță care 
va înlocui actuala grădiniță 
Voinicel, ce funcționează de ani 
buni în zona fostei fabrici de 
zahăr, într-o locație veche, cu 
limitări impuse de vârsta 
construcției și devenită, în ciuda 
tuturor modernizărilor făcute, 
neîncăpătoare. Oportunitatea și 
necesitatea investiției și a creării 
unei incinte propice pentru 
învățământul preșcolar s-a impus 
și pentru că spațiile actualei 
grădinițe Voinicel nu dispun de 
toate utilitățile necesare și nu mai 
corespund normelor de confort 
educațional precizate de 
M.E.C.T.S.
Fidel promisiunii făcute, primarul 
Emilian Oprea și echipa sa au 
demarat proiectul noii grădinițe, 
au reușit să obțină finanțare din 
fonduri guvernamentale și în 
curând eforturile lor se vor 
materializa într-o nouă unitate de 
învățământ preșcolar modernă, 
spațioasă, cu dotări de calitate, de 

care micii beneficiari vor fi, 
suntem siguri, mai mult decat 
încântați. Ca multe alte investiții 
multianuale pornite și finalizate în 
Chitila și acest proiect a fost 
aprobat și s-a început realizarea 
lui. Primăria Chitila a pus terenul 
la dispoziție, a obținut avizele 
necesare și a realizat Proiectul 
Tehnic, urmând acum procedura 
de achiziție publică pentru 
executarea construcției, conform 
normativelor ce reglementează 
„Proiectarea, realizarea și 
elaborarea construcțiilor pentru 
grădinițele de copii".
Noua grădiniță va fi una cu 
program prelungit, cu șase săli de 
grupă, iar valoarea alocată din 
bugetul de stat pentru construcție, 
dotare, realizarea incintei și 
împrejmuirilor, este de 4.883.229 
lei. Suprafața terenului pe care se 
va construi este de 2058 mp, iar 
„amprenta" clădirii este de 930,7 
mp. Construcția va avea la parter 
patru săli de clasă, iar la etaj două, 
toate modulare și dotate cu grup 
sanitar propriu, cu acces printr-un 
windfang spațios cu alveole de 
joacă - ce are și rolul de filtru - 
către un spațiu multifuncțional, ce 

 Ediția a VII-a  a festivalului de 
film Chitila Film Fest, eveniment 
organizat în Parcul Dendrologic în 
data de 20 august, a fost un câștig 
pentru toți locuitorii orașului, 
desfășurându-se fără evenimente 
deosebite, participanții 
bucurându-se de invitatul special 
Horațiu Mălăele, lucru pentru care 
Poliția Locală aduce mulțumiri 
tuturor. Cu ocazia sărbătoririi 
zilelor Orașului Chitila, informăm 
participanții prezenți la 

evenimentele culturale, cu privire 
la următoarele măsuri 
organizatorice:
- se interzice accesul 
persoanelor care se află în stare 
vădită de ebrietate sau se află, în 
mod evident, sub influența 
substanțelor halucinogene, al 
persoanelor care au asupra lor 
băuturi alcoolice, arme și muniții 
de orice fel, făclii, torțe, artificii, 
petarde, materiale explozive, 
incendiare sau fumigene, 

dispozitive pentru șocuri electrice, 
substanțe toxice, halucinogene, 
iritant lacrimogene ori paralizante, 
recipiente, corpuri contondente, 
cuțite, pumnale, șișuri, castete ori 
alte asemenea obiecte fabricate sau 
confecționate anume pentru tăiere, 
împungere ori lovire;
- se interzice consumul de 
băuturi alcoolice și semințe în 
incinta stadionului;
- se interzice accesul cu 
animale de companie;
- să respecte căile de acces și 
să nu escaladeze gardurile de 
protecție;

asigură și legătura spre sălile de 
grupă și spațiile aferente funcțiunii 
de grădiniță, iar de aici spre curtea 
cu spații pentru joc, recreație și 
sport. Sunt prevăzute și spațiile 
pentru cabinet medical, vestiare, 
cancelarie, bucătărie, sala de mese, 
apoi desigur, dormitoarele, 
amplasate la etaj, cu acces la 
grupuri sanitare și tot la etaj o 
terasă de joacă cu suprafața de 
peste 130 mp și încă un spațiu 
multifuncțional de aproape 150 mp. 
Toate spațiile interioare vor avea 
aer condiționat încastrat și va fi 
asigurată și ventilarea naturală. De 
asemenea, în acord cu normativele 

ISU, au fost prevăzute scări de 
evacuare, iar la subsolul 
construcției vor exista spațiile 
tehnice, spălătoria și centrala 
termică, ventilată natural,
Grădinița ca instituție, au subliniat 
autorii proiectului, are un rol 
important în viața copilului, aici el 
va face parte din primul cadru 
organizat din viața lui și dintr-un 
colectiv de copii cu vârste 
apropiate. De aceea sunt necesare 
condiții de confort și educație cât 
mai bune și mai complete și este 
necesară crearea unui mediu 
prielnic, adaptat vârstei și 
capacităților sale de dezvoltare.

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA
Buletin informativ

Îmbunătățiri ale sistemului de alimentare cu apă

Veolia Apa Servicii dorește să 
folosească oportunitatea oferită de 
ziarul nostru pentru a prezenta 
clienților și partenerilor săi 
acțiunile esențiale desfășurate în 
ultimul an și jumătate de 
administrare a serviciului de 
alimentare cu apă potabilă și 
canalizare în orașul Chitila. În 
această perioadă au fost 
direcționate investiții pentru 
modernizarea sistemelor 
administrate și creșterea calității 
serviciilor: Gospodăria de Apă și 
Stațiile de Pompare a apelor uzate 
au fost integrate într-un sistem 
unic de telegestiune, spațiul 
destinat clienților de la sediul 

companiei din Chitila a fost 
reabilitat, a fost implementat un 
program informatic de gestiune a 
relației cu clienții care a presupus, 
printre altele, conectarea la 
centrul de apel non-stop. Toate 
acestea sunt componente ale unui 
nou sistem de management 
performant implementat în cadrul 
companiei. În ceea ce privește 
întreținerea rețelelor 
administrate, o serie de lucrări 
speciale au necesitat de asemenea 
intervențiile echipelor Veolia Apa 
Servicii - cum a fost cazul surpării 
apărute pe colectorul din zona 
intersectiei Șos. Banatului cu Str. 
Crișan în care, pentru a evita 

apariția unor avarii similare, s-a 
înlocuit un întreg tronson. Nu în 
ultimul rând, trebuie precizat că 
Veolia Apa Servicii a preluat în 
satul Rudeni sistemele de 
alimentare cu apă și canalizare, 
precum și Stația de Epurare. Până 
în prezent s-au încheiat 70 de 
contracte, urmând ca desfășurarea 
acțiunilor în acest sens să continue 
în perioada următoare și cu 
sprijinul locuitorilor din Rudeni. De 
asemenea, în parteneriat cu 
Primăria orașului Chitila, s-a 
efectuat recent auditul de mediu al 
Sistemului și Serviciului, iar 
concluziile acestuia au fost că 
activitățile desfășurate de Veolia 
Apa Sevicii nu sunt generatoare de 
poluanți care să modifice calitativ 
și/sau cantitativ factorii de mediu.

Noi tarife pentru apa potabilă 
și canalizare 
Pentru a putea susține investițiile 
necesare aducerii serviciilor la 
standardele de calitate Veolia, 
standarde pe care dumneavoastră le 
meritați, a fost necesară o ajustare a 

tarifelor practicate. Scopul acestei 
ajustări a fost de a asigura 
investițiile necesare în același timp 
cu menținerea unuia dintre cele 
mai mici tarife practicate la nivelul 
operatorilor de apă și canal. Astfel, 
Veolia Apa Servicii vă informează 
că prin avizul ANRSC cu nr. 
506146/03.07.2017 s-au stabilit 
noile tarife pentru serviciile de 
alimentare cu apa potabilă și 
canalizare pentru orașul Chitila. 
Prin urmare, începând cu 
01.08.2017 tarifele sunt:
* Serviciul de furnizare a apei 
potabile: 2.82 lei/mc fără TVA (sau 
3.07 lei/mc cu TVA inclus).
* Serviciul de canalizare: 2.15 
lei/mc fără TVA (sau 2.56 lei/mc cu 
TVA inclus).
Aceste tarife au intrat în vigoare 
prin Hotărârea Consiliului Local al 
Orașului Chitila cu nr. 
50/20.07.2017.
Veolia Apa Servicii își propune să 
continue îmbunătățirea calității 
serviciilor prin îndeplinirea tuturor 
obiectivelor de calitate și încadrarea 
în cerințele de mediu.



Succes la scenă deschisă
Din 2011 încoace orașul Chitila se află pe harta culturală 
europeană. De șapte ediții, Chitila Film Fest, festivalul de film în 
aer liber, scrie povestea unui succes anunțat, oferind cinefililor, de 
fiecare dată, o experiență culturală specială.
Ideea unui eveniment 
cinematografic cu invitați speciali 
cu nume mari ale marelui ecran și 
ale lumii celei de-a șaptea arte, 
organizat în aer liber, a găsit 
imediat ecou în rândul 
administrației orașului, în ciuda 
dificultăților de organizare și a 
faptului că era un proiect de o 
noutate absolută pentru întregul 
județ. Astfel, prima ediție Chitila 

Film Fest a pornit la drum în 
august 2011, în organizarea 
Primăriei orașului Chitila, iar 
succesul de care s-a bucurat și 
prezența masivă a spectatorilor a 
dat încredere organizatorilor și de 
atunci încoace fiecare an le rezervă 
chitilenilor iubitori de film și 
cultură ocazia de a se delecta la 
sfârșitul lunii august, urmărind în 

aer liber producții cinematografice 
de succes. 
2011 - Prima ediție a Chitila 
Film Fest a fost o competiție 
națională de filme documentare și 
scurtmetraje de ficțiune și 
animație, iar filmele au fost 
jurizate de nume mari, precum 
regizorul Ioan Cărmăzan, actorul 
și profesorul Eusebiu Ștefănescu și 
criticul de film Laurențiu Damian, 
iar la festivitatea de premiere au 
susținut concerte  Connect-R și 
Ștefan Bănică Jr.
2012 - Publicul a urmărit 

creațiile din concurs pe un 
ecran gonflabil gigant, amplasat tot 
pe malul apei, lângă cei trei stejari 
seculari – simbol al orașului 
Chitila. La cea de-a doua ediție au 
sosit și mulți vizitatori din alte 
localități, iar pentru ei Primăria 

Chitila a asigurat o linie de 
transport specială, gratuită, pe ruta 
Metrou 1 Mai-Chitila Film Fest și 
retur.
2013 - Chitila Film Fest devine 
o rampă de lansare pentru tinerii 
regizori români și cuprinde acum 
trei secțiuni: documentar/reportaj, 
scurtmetraj ficțiune și animație. 
Seara de gala a cuprins un concert 

susținut de Corina, Anda Adam și 
trupa Taxi. 
2014 – În deschiderea CFF a 
cântat trupa The dAdA, ziua a 

doua a adus un spectacol 
extraordinar de disco în aer liber 
cu muzică de film, ultima zi fiind 
rezervată premierii și unui concert 
inedit al iubitului artist Emeric 
Imre. 
2015 - Narcisa Suciu a fost 
invitata specială a celei de-a 
cincea ediții CFF, fiind numită de 
către organizatori și Ambasadoare 
a competiției. În cadrul festivalul a  

fost inclus și premiul special 
„Prețuiește Clipa", acordat de către 
Fundația „Prețuiește Clipa", pe 
baza aprecierilor publicului.
2016 – Ediția 2016 a Chitila 
Film Fest, cea mai prestigioasă 
manifestare cinematografică a 
județului Ilfov, a fost una 
aniversară, desfășurată în 
ambientul extraordinar din Parcul 

Dendrologic și a propus o 
retrospectivă a primelor 5 ediții, 
urmată de filmele românești 
„Buletin de București" și 
„Filantropica", pentru care 
spectatorii au votat pe pagina de 
Facebook.

2017 - Anul acesta Festivalul 
de film în aer liber, eveniment 
organizat cu aceeași acuratețe de 
Primăria Chitilei și realizat cu 
sprijinul Centrului Național al 
Cinematografiei, a fost deschis de 
recitalul maestrului Horațiu 

Mălăele: „Sunt un orb", desfășurat 
sub auspiciile avertismentului cu 
care deja ne-a obișnuit, „pericol de 
râs în hohote" și continuat cu trei 
filme românești de excepție: 
„Drumul Oaselor", „Fructe de 
Pădure" și „În fiecare zi mi-e dor de 
tine". Intrarea a fost liberă, 
„fotoliile" din baloți de paie, 
devenite deja tradiție, au fost 
folosite pentru a sta comod, 
vremea a ținut cu organizatorii, 
răcoritoarele și popcornul au fost 
acolo, aplauzele au curs, iar 
prezența numeroasă (așa cum a 
fost în fiecare an) a chitilenilor și 
nu numai, a fost un semnal clar că 
frumoasa tradiție a Film Fest-ului 
trebuie neapărat păstrată. De 
excepție extraordinarul one man 
show al lui Horațiu Mălăele - 
„probabil cel mai bun produs al 
teatrului românesc din ultimii 20 
de ani", după spusele lui Ion 
Caramitru - o demonstrație de 
virtuozitate absolută, în care 
maestrul și-a provocat spectatorii 
cu umor și sinceritate într-un 
recital de neegalat.
„Sunt un Orb" cuprinde câteva 
poezii de mare calitate - de la 
umorul irezistibil al insinuantului 
Brumaru, la înțelesurile subtile ale 
lui Sorescu sau la delicatețea 
boemului Nichita - dar și proză 
scurtă. Sunt mai multe elemente 
care formează acest spectacol, în 
care este vorba despre mine, dar 
este vorba și despre 
dumneavoastră", a spus Horațiu 
Mălăele. Aplauzele și organizarea 
au fost pe măsura recitalului, iar 
chitilenii pe care Horațiu îi 
consideră „cei mai buni spectatori 
pe care i-a întâlnit până acum" au 
primit promisiunea unei reveniri 
cât de curând.

„Un turneu de tenis 
este o muncă de echipă"

Chitila este singurul oraș din județul Ilfov care găzduiește un 
eveniment sportiv de anvergură internațională: Chitila Open 
Tennis, un turneu internațional din cadrul ITF Pro Circuit-Futures 
al cărui director este cunoscutul om de tenis Mihai Vanță.

Poveste de succes

Aflat la cea de-a doua sa ediție, 
Turneul Internațional Chitila Open 
Tennis, organizat între 18-27 
august de Clubul Sportiv Chitila, în 
colaborare cu Federația Română de 
Tenis și în parteneriat cu Primăria 
orașului Chitila și Fundația Pro 
Chitila, se afla, la ora închiderii 
ediției ziarului nostru, în preziua 
finalelor. Fără să facem vreun 
comentariu asupra evoluției 
jucătorilor sau vreun pronostic 
asupra câștigătorilor, am dorit să 
lăsăm întreagă spectatorilor 
surpriza rezultatelor finale și 
bucuria vizionării unor meciuri de 
zile mari. În schimb, l-am provocat 

pe antrenorul și tenismenul Mihai 
Vanță la o discuție despre turneu, 
premii, jucători, organizare și 
despre perspectivele competiției și 
a noii secții de tenis de la CS Chitila 
pe care o va conduce.

De dimineața până seara la 
terenuri… Cum e Chitila Open 
trăit din interior, din postura 
de director?
Este solicitant, recunosc. Extrem 
de solicitant. Trebuie să realizez o 
punte între toate persoanele 
implicate în acest eveniment și aici 
mă refer la jucători, arbitri și 
ceilalți colegi din staff și pierderea 
pe care o resimt este că trăiesc mai 
puțin bucuria urmăririi meciurilor, 
a spectacolului pur, al acestui joc 
extraordinar.

Este mai mult o muncă de 
birou ori una de teren?
Este o muncă de teren și de 
răspundere pe care, însă, o fac cu 
deosebită plăcere.

Dar de ce a ales tenismenul 
Mihai Vanță drumul acesta: 
munca cu cei mici, mersul pe 
circuit, antrenoriatul, 
organizarea unui turneu ITF 
și nu munca în Federație, de 
pildă?
Am ales acest drum pentru că îmi 
place mult acest sport și vreau să 
ofer din cunoștințele mele pe care 
l-am dobândit de-a lungul anilor și 
altor jucători, fie ei copii, juniori 
sau chiar adulți care practică 
tenisul și merg spre marea 
performanță.

Ai vreun meci din carieră pe 

care nu-l vei uita, unul în care 
ai murit și ai înviat pe teren? 
Victoria la Ivanisevici, la 
Korda, la Borgmann? Sau 
poate un altul?
Am avut satisfacții și trăiri 
emoționale deosebite pe care ți le 
oferă meciurile față în față cu 
marile nume ale tenisului, cu marii 
profesioniști ai rachetei. Am trăit, 
m-au consumat la maximum și am 
savurat toate aceste meciuri de care 
spui, însă ele nu mi-au adus aceeași 
satisfacție ca meciurile jucate în 
Cupa Davis pentru România.

Tenisul este un sport care 
oferă multe satisfacții. Dar 
unde este stresul mai mare: la 
turneele de nivel mare, WTA, 
ATP unde vin jucători cu 
nume, iar sponsorii sunt mai 
ușor de atras, sau la un turneu 
care nu atrage aceeași atenție, 
dar unde perspectivele sunt 
mult mai mari?
Ca organizator, stresul este mare 

atât în turneele mari ATP, cât și în 
turneele ITF, așa cum este acesta 
de la Chitila, dar parcă în cel de-al 
doilea este mai mare. Chiar dacă ai 
lângă tine o echipă organizatorică 
experimentată este foarte 
complicat să atragi sponsori pentru 
a susține aceste evenimente, care 
din păcate nu sunt (încă) televizate.

Sunt noutăți  la această a doua 
ediție?
Printre noutăți avem anul acesta pe 
vicecampionul olimpic și un om de 
o mare valoare, Florin Mergea, care 
a acceptat invitația de a juca la 
turneul din Chitila. Apoi, pentru că 
la prima ediție lucrurile au mers 
excelent, Federația Internațională 
ne-a aprobat această a doua ediție, 
însă valoarea premiilor a fost 
ridicată la 15.000 de dolari. 
Anul acesta avem cinci terenuri de 
joc, împărțite între jocurile de 
calificări și cele din tabloul 
principal și avem și mai mulți 
sponsori decât anul trecut: 
Rădăcini Motors, Autoclass, 
Acvatot, Iridex și Airflex și vom 
avea și spații pentru aceștia. 
Avem alături însă staff-ul local, 
oameni extraordinar de deschiși la 
rezolvarea problemelor unei 
competiții de asemenea anvergură: 
în primul rând primarul orașului, 
Emilian Oprea, un pasionat al 
jocului de tenis și al sportului, cel 
care a și aprins scânteia organizării 
acestui turneu și a făcut toate 
diligențele la federație pentru ca 
orașul Chitila să preia competiția, 
apoi Costel Andrei, cel mai devotat 
și inimos viceprimar, dar și Natalia 
Rotaru, secretara Fundației Pro 
Chitila, împreună cu o echipă de 
voluntari de excepție și o avem 
alături în toate momentele și 
neobosită pe Diana Sandu, 
directorul CS Chitila.

Cu câtă vreme înainte începe 
pregătirea unui astfel de 
turneu internațional?
De fapt, pregătirea ediției 
următoare a turneului începe 
imediat după terminarea turneului 
actual, căci este important să ne 
respectăm locul într-un circuit 
important al tenisului, alături de 
orașe mari din lume printre care: 
Rotterdam, Budapesta, Antalya, 
Neuchatel sau Rosario.

Te vei ocupa de secția de tenis 
a CS Chitila. Ce vrei să aduci 
nou din această poziție?
Încercăm să deschidem o școală de 
tenis în această bază frumoasă, 
care va intra curând și în 
modernizare și vom face selecții ale 
copiilor doritori. Aici, invităm copii 
cu vârste cuprinse între 4 și 10 ani 
și nu numai, să se inițieze gratuit în 
acest sport, să-și cultive calitățile și 
talentul pentru tenis și chiar să 
acceadă către marea performanță, 
către lumea marilor turnee. Mai 
sunt, desigur, câteva probleme de 
pus la punct, însă le vom rezolva 
fără-ndoială și având sprijinul 
Primăriei vom trece și peste 
cerințele de echipament și altele 
asemenea.

Cine te sprijină și te ajută și la 
club și la organizarea 
turneului? Este conducerea 
unei secții de tenis, a unui 
club,  o muncă de echipă sau 
se poate face singular? 
Directorul unui turneu este 
important, dar nu poate în nici un 
caz să lucreze de unul singur 
oricâte calități ar avea. Este o 
muncă de echipă și vreau să 
mulțumesc pe această cale 
sponsorilor, echipei organizatorice, 
arbitrilor, voluntarilor, oamenilor 
de teren, șoferilor și tuturor celor 
care au făcut posibil ca acest 
eveniment să aibă loc și de 
asemenea tuturor pasionaților de 
tenis și sport din Chitila care ne-au 
fost și ne rămân alături.
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Succes la scenă deschisă
Din 2011 încoace orașul Chitila se află pe harta culturală 
europeană. De șapte ediții, Chitila Film Fest, festivalul de film în 
aer liber, scrie povestea unui succes anunțat, oferind cinefililor, de 
fiecare dată, o experiență culturală specială.
Ideea unui eveniment 
cinematografic cu invitați speciali 
cu nume mari ale marelui ecran și 
ale lumii celei de-a șaptea arte, 
organizat în aer liber, a găsit 
imediat ecou în rândul 
administrației orașului, în ciuda 
dificultăților de organizare și a 
faptului că era un proiect de o 
noutate absolută pentru întregul 
județ. Astfel, prima ediție Chitila 

Film Fest a pornit la drum în 
august 2011, în organizarea 
Primăriei orașului Chitila, iar 
succesul de care s-a bucurat și 
prezența masivă a spectatorilor a 
dat încredere organizatorilor și de 
atunci încoace fiecare an le rezervă 
chitilenilor iubitori de film și 
cultură ocazia de a se delecta la 
sfârșitul lunii august, urmărind în 

aer liber producții cinematografice 
de succes. 
2011 - Prima ediție a Chitila 
Film Fest a fost o competiție 
națională de filme documentare și 
scurtmetraje de ficțiune și 
animație, iar filmele au fost 
jurizate de nume mari, precum 
regizorul Ioan Cărmăzan, actorul 
și profesorul Eusebiu Ștefănescu și 
criticul de film Laurențiu Damian, 
iar la festivitatea de premiere au 
susținut concerte  Connect-R și 
Ștefan Bănică Jr.
2012 - Publicul a urmărit 

creațiile din concurs pe un 
ecran gonflabil gigant, amplasat tot 
pe malul apei, lângă cei trei stejari 
seculari – simbol al orașului 
Chitila. La cea de-a doua ediție au 
sosit și mulți vizitatori din alte 
localități, iar pentru ei Primăria 

Chitila a asigurat o linie de 
transport specială, gratuită, pe ruta 
Metrou 1 Mai-Chitila Film Fest și 
retur.
2013 - Chitila Film Fest devine 
o rampă de lansare pentru tinerii 
regizori români și cuprinde acum 
trei secțiuni: documentar/reportaj, 
scurtmetraj ficțiune și animație. 
Seara de gala a cuprins un concert 

susținut de Corina, Anda Adam și 
trupa Taxi. 
2014 – În deschiderea CFF a 
cântat trupa The dAdA, ziua a 

doua a adus un spectacol 
extraordinar de disco în aer liber 
cu muzică de film, ultima zi fiind 
rezervată premierii și unui concert 
inedit al iubitului artist Emeric 
Imre. 
2015 - Narcisa Suciu a fost 
invitata specială a celei de-a 
cincea ediții CFF, fiind numită de 
către organizatori și Ambasadoare 
a competiției. În cadrul festivalul a  

fost inclus și premiul special 
„Prețuiește Clipa", acordat de către 
Fundația „Prețuiește Clipa", pe 
baza aprecierilor publicului.
2016 – Ediția 2016 a Chitila 
Film Fest, cea mai prestigioasă 
manifestare cinematografică a 
județului Ilfov, a fost una 
aniversară, desfășurată în 
ambientul extraordinar din Parcul 

Dendrologic și a propus o 
retrospectivă a primelor 5 ediții, 
urmată de filmele românești 
„Buletin de București" și 
„Filantropica", pentru care 
spectatorii au votat pe pagina de 
Facebook.

2017 - Anul acesta Festivalul 
de film în aer liber, eveniment 
organizat cu aceeași acuratețe de 
Primăria Chitilei și realizat cu 
sprijinul Centrului Național al 
Cinematografiei, a fost deschis de 
recitalul maestrului Horațiu 

Mălăele: „Sunt un orb", desfășurat 
sub auspiciile avertismentului cu 
care deja ne-a obișnuit, „pericol de 
râs în hohote" și continuat cu trei 
filme românești de excepție: 
„Drumul Oaselor", „Fructe de 
Pădure" și „În fiecare zi mi-e dor de 
tine". Intrarea a fost liberă, 
„fotoliile" din baloți de paie, 
devenite deja tradiție, au fost 
folosite pentru a sta comod, 
vremea a ținut cu organizatorii, 
răcoritoarele și popcornul au fost 
acolo, aplauzele au curs, iar 
prezența numeroasă (așa cum a 
fost în fiecare an) a chitilenilor și 
nu numai, a fost un semnal clar că 
frumoasa tradiție a Film Fest-ului 
trebuie neapărat păstrată. De 
excepție extraordinarul one man 
show al lui Horațiu Mălăele - 
„probabil cel mai bun produs al 
teatrului românesc din ultimii 20 
de ani", după spusele lui Ion 
Caramitru - o demonstrație de 
virtuozitate absolută, în care 
maestrul și-a provocat spectatorii 
cu umor și sinceritate într-un 
recital de neegalat.
„Sunt un Orb" cuprinde câteva 
poezii de mare calitate - de la 
umorul irezistibil al insinuantului 
Brumaru, la înțelesurile subtile ale 
lui Sorescu sau la delicatețea 
boemului Nichita - dar și proză 
scurtă. Sunt mai multe elemente 
care formează acest spectacol, în 
care este vorba despre mine, dar 
este vorba și despre 
dumneavoastră", a spus Horațiu 
Mălăele. Aplauzele și organizarea 
au fost pe măsura recitalului, iar 
chitilenii pe care Horațiu îi 
consideră „cei mai buni spectatori 
pe care i-a întâlnit până acum" au 
primit promisiunea unei reveniri 
cât de curând.

„Un turneu de tenis 
este o muncă de echipă"

Chitila este singurul oraș din județul Ilfov care găzduiește un 
eveniment sportiv de anvergură internațională: Chitila Open 
Tennis, un turneu internațional din cadrul ITF Pro Circuit-Futures 
al cărui director este cunoscutul om de tenis Mihai Vanță.

Poveste de succes

Aflat la cea de-a doua sa ediție, 
Turneul Internațional Chitila Open 
Tennis, organizat între 18-27 
august de Clubul Sportiv Chitila, în 
colaborare cu Federația Română de 
Tenis și în parteneriat cu Primăria 
orașului Chitila și Fundația Pro 
Chitila, se afla, la ora închiderii 
ediției ziarului nostru, în preziua 
finalelor. Fără să facem vreun 
comentariu asupra evoluției 
jucătorilor sau vreun pronostic 
asupra câștigătorilor, am dorit să 
lăsăm întreagă spectatorilor 
surpriza rezultatelor finale și 
bucuria vizionării unor meciuri de 
zile mari. În schimb, l-am provocat 

pe antrenorul și tenismenul Mihai 
Vanță la o discuție despre turneu, 
premii, jucători, organizare și 
despre perspectivele competiției și 
a noii secții de tenis de la CS Chitila 
pe care o va conduce.

De dimineața până seara la 
terenuri… Cum e Chitila Open 
trăit din interior, din postura 
de director?
Este solicitant, recunosc. Extrem 
de solicitant. Trebuie să realizez o 
punte între toate persoanele 
implicate în acest eveniment și aici 
mă refer la jucători, arbitri și 
ceilalți colegi din staff și pierderea 
pe care o resimt este că trăiesc mai 
puțin bucuria urmăririi meciurilor, 
a spectacolului pur, al acestui joc 
extraordinar.

Este mai mult o muncă de 
birou ori una de teren?
Este o muncă de teren și de 
răspundere pe care, însă, o fac cu 
deosebită plăcere.

Dar de ce a ales tenismenul 
Mihai Vanță drumul acesta: 
munca cu cei mici, mersul pe 
circuit, antrenoriatul, 
organizarea unui turneu ITF 
și nu munca în Federație, de 
pildă?
Am ales acest drum pentru că îmi 
place mult acest sport și vreau să 
ofer din cunoștințele mele pe care 
l-am dobândit de-a lungul anilor și 
altor jucători, fie ei copii, juniori 
sau chiar adulți care practică 
tenisul și merg spre marea 
performanță.

Ai vreun meci din carieră pe 

care nu-l vei uita, unul în care 
ai murit și ai înviat pe teren? 
Victoria la Ivanisevici, la 
Korda, la Borgmann? Sau 
poate un altul?
Am avut satisfacții și trăiri 
emoționale deosebite pe care ți le 
oferă meciurile față în față cu 
marile nume ale tenisului, cu marii 
profesioniști ai rachetei. Am trăit, 
m-au consumat la maximum și am 
savurat toate aceste meciuri de care 
spui, însă ele nu mi-au adus aceeași 
satisfacție ca meciurile jucate în 
Cupa Davis pentru România.

Tenisul este un sport care 
oferă multe satisfacții. Dar 
unde este stresul mai mare: la 
turneele de nivel mare, WTA, 
ATP unde vin jucători cu 
nume, iar sponsorii sunt mai 
ușor de atras, sau la un turneu 
care nu atrage aceeași atenție, 
dar unde perspectivele sunt 
mult mai mari?
Ca organizator, stresul este mare 

atât în turneele mari ATP, cât și în 
turneele ITF, așa cum este acesta 
de la Chitila, dar parcă în cel de-al 
doilea este mai mare. Chiar dacă ai 
lângă tine o echipă organizatorică 
experimentată este foarte 
complicat să atragi sponsori pentru 
a susține aceste evenimente, care 
din păcate nu sunt (încă) televizate.

Sunt noutăți  la această a doua 
ediție?
Printre noutăți avem anul acesta pe 
vicecampionul olimpic și un om de 
o mare valoare, Florin Mergea, care 
a acceptat invitația de a juca la 
turneul din Chitila. Apoi, pentru că 
la prima ediție lucrurile au mers 
excelent, Federația Internațională 
ne-a aprobat această a doua ediție, 
însă valoarea premiilor a fost 
ridicată la 15.000 de dolari. 
Anul acesta avem cinci terenuri de 
joc, împărțite între jocurile de 
calificări și cele din tabloul 
principal și avem și mai mulți 
sponsori decât anul trecut: 
Rădăcini Motors, Autoclass, 
Acvatot, Iridex și Airflex și vom 
avea și spații pentru aceștia. 
Avem alături însă staff-ul local, 
oameni extraordinar de deschiși la 
rezolvarea problemelor unei 
competiții de asemenea anvergură: 
în primul rând primarul orașului, 
Emilian Oprea, un pasionat al 
jocului de tenis și al sportului, cel 
care a și aprins scânteia organizării 
acestui turneu și a făcut toate 
diligențele la federație pentru ca 
orașul Chitila să preia competiția, 
apoi Costel Andrei, cel mai devotat 
și inimos viceprimar, dar și Natalia 
Rotaru, secretara Fundației Pro 
Chitila, împreună cu o echipă de 
voluntari de excepție și o avem 
alături în toate momentele și 
neobosită pe Diana Sandu, 
directorul CS Chitila.

Cu câtă vreme înainte începe 
pregătirea unui astfel de 
turneu internațional?
De fapt, pregătirea ediției 
următoare a turneului începe 
imediat după terminarea turneului 
actual, căci este important să ne 
respectăm locul într-un circuit 
important al tenisului, alături de 
orașe mari din lume printre care: 
Rotterdam, Budapesta, Antalya, 
Neuchatel sau Rosario.

Te vei ocupa de secția de tenis 
a CS Chitila. Ce vrei să aduci 
nou din această poziție?
Încercăm să deschidem o școală de 
tenis în această bază frumoasă, 
care va intra curând și în 
modernizare și vom face selecții ale 
copiilor doritori. Aici, invităm copii 
cu vârste cuprinse între 4 și 10 ani 
și nu numai, să se inițieze gratuit în 
acest sport, să-și cultive calitățile și 
talentul pentru tenis și chiar să 
acceadă către marea performanță, 
către lumea marilor turnee. Mai 
sunt, desigur, câteva probleme de 
pus la punct, însă le vom rezolva 
fără-ndoială și având sprijinul 
Primăriei vom trece și peste 
cerințele de echipament și altele 
asemenea.

Cine te sprijină și te ajută și la 
club și la organizarea 
turneului? Este conducerea 
unei secții de tenis, a unui 
club,  o muncă de echipă sau 
se poate face singular? 
Directorul unui turneu este 
important, dar nu poate în nici un 
caz să lucreze de unul singur 
oricâte calități ar avea. Este o 
muncă de echipă și vreau să 
mulțumesc pe această cale 
sponsorilor, echipei organizatorice, 
arbitrilor, voluntarilor, oamenilor 
de teren, șoferilor și tuturor celor 
care au făcut posibil ca acest 
eveniment să aibă loc și de 
asemenea tuturor pasionaților de 
tenis și sport din Chitila care ne-au 
fost și ne rămân alături.
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Distracții în serial pentru 
micii chitileni

În luna august, cei mai mici cetățeni ai orașului au avut parte de 
reîntâlnirea cu o inițiativă deosebită și mult gustată de ei: 
„Caravana distracției" a poposit din nou în parcurile orașului și nu 
se va opri prea curând.
Duminică, 20 august, 
începând cu ora 10.00, 
organizatorii au dat startul 
jocurilor și bun,ei dispoziții 
pentru micuții din Chitila. 
„Caravana distracției", 
organizată ca și anii trecuți 
de primăria Chitila în 
parteneriat cu Fundația Pro 
Chitila, a poposit de 
dimineață în parcul Regina 
Maria, iar întâlnirea cu cei 
mici a fost una plină de 
surprize și încărcată de 
bucurie.
Au participat, cu entuziasm 
maxim, o mulțime de copii 
chitileni însoțiți de părinți 

sau bunici și rude, iar 
jocurile, și de la primul pas 
pe aleile parcului și muzica, 
dansul, personajele de 
poveste și concursurile, i-au 
captivat pe toți laolaltă și le-
au oferit o adevărată zi de 
vacanță.
Organizatorii, alături de 
voluntari ai Fundației Pro 
Chitila, s-au prins în joc și 
s-au distrat împreună cu cei 
mici, iar râsetele au fost la 
ele acasă și la jocurile 
sportive și la concursul de 
pictură, dar mai ales la 
standul unde copiii așteptau 
nerăbdători să le vină 

rândul să fie pictați pe față. 
Unul dintre cele mai gustate 
momente a fost concursul 
de Kendama, unde fiecare 
participant a ținut să-și 
demonstreze viteza și 
îndemânarea în încurajările 
și aplauzele publicului. De 
asemenea, nu au fost uitate 
dulciurile și, desigur, nici 
premiile surpriză. 
Organizatorii promit că 
„preferința de vară" a 
micilor chitileni - „Caravana 
distracției" - va continua să 
meargă mai departe, iar 
copiii se vor putea întâlni 
din nou cu ea, cel mai 

Premii naționale pentru 
micii iconari

Copiii de la Cercul de pictură „Credință și culoare" s-au întors de la 
Olimpiada de Meșteșuguri Tradiționale de la Muzeul Astra din 
Sibiu, cu premii care fac să fie mândru de ele un oraș întreg.

În perioada 25-31 iulie 
2017, Muzeul Astra a 
găzduit cea de-a XXII-a 
ediție a fazei naționale a 
Olimpiadei „Meșteșuguri 
artistice tradiționale" unde 
s-au calificat - așa cum o 
fac de ani buni încoace - și 
elevii chitileni de la cercul 
de pictură al școlii 
gimnaziale nr. 1, care 
funcționează sub 

îndrumarea profesoarei 
Mariana Badea și ocrotirea 
Primăriei orașului și a 
Fundației „Pro Chitila". 
Ediția din acest an a reunit 
270 de participanți din 33 
de județe ale țării, inclusiv 
Sibiu și municipiul 
București, dar și din 
străinătate, din Mexic, 
Bulgaria și Republica 
Moldova. Au fost reunite 

toate meșteșugurile care s-
au găsit sau încă se mai 
găsesc în spațiul cultural 
românesc, iar la final peste 
170 de elevi au fost 
premiați.
Olimpiada de la Sibiu este 
un concurs foarte dificil 
fiindcă organizatorii impun 
ca micii olimpici să lucreze 
doar în aer liber, să poarte 
costume tradiționale, iar 
juriul verifică fiecare etapă 
a realizării lucrării. La 
secțiunea icoane pe sticlă, 
unde sunt specializate cele 
mai multe dintre elevele 
din Chitila, după trasarea 
inversului icoanei, jurații 
decid dacă elevul se califică 
sau nu și dacă poate 
continua. Totuși, în ciuda 
tuturor dificultăților, toți 
participanții chitileni au 
urcat pe „podiumul 
olimpic". Astfel, juriul, 
prezidat de prof. univ. dr. 
Ilie Moise și format din 

specialiști de la Astra, de la 
ISJ Sibiu și Direcției pentru 
Cultură, din experți 
restauratori, profesori de artă 
și meșteri populari, a acordat 
premiul I național la 
secțiunea pictură pe sticlă 
Andradei Matei pentru 
lucrarea „Satul Runcu", încă 
o confirmare a unui talent 
deosebit și ușurinței cu care 
mânuiește penelul care i-au 
adus de altfel și până acum 

numeroase premii la 
olimpiade și concursuri 
naționale și internaținale. De 
asemenea, Maria Voicu, Vlad 
Toma și Andreea Sava, 
respectiv Denisa Dănilă au 
fost recompensați cu premiul 
II și III. Un bravo din suflet 
pentru talentul și munca 
incredibilă a acestor copii și 
pentru eforturile părinților 
lor și ale celor care îi 
îndrumă și îi ajută.

curând pe 2 septembrie, în 
Parcul dendrologic, cu ocazia 

Zilelor Orașului, unde sunt 
din nou invitați cu toții.

O fundație activă pentru Chitila
Vara aceasta, Fundația „Pro Chitila" a pus la punct 
un program de activități variat și cu o mulțime de 
programe și acțiuni care de care mai interesante și 
mai captivante. Echipa fundației, tânără dar 
dedicată cu drag și pasiune proiectelor pe care le 
derulează, nu se ferește de provocări, crede cu 
tărie în misiunea ei, în voluntariat și în rezultatele 
bune pe care le aduce comunității orașului nostru. 
Astfel, după ce s-au implicat în organizarea de 
excepție de la Chitila Film Fest și de la Turneul 
internațional Chitila Open Tennis, membrii 
fundației au pus la punct desfășurarea Caravanei 
distracției pentru copiii din Chitila, în luna august, 
în Parcul Regina Maria și vor relua evenimentul în 
2 septembrie în Parcul dendrologic, cu ateliere de 
face-painting, concurs de pictură, decatlon și alte 
jocuri sportive și cu un concurs de kendama. Apoi, 

tot în cadrul evenimentelor dedicate Zilelor 
Orașului, va avea loc pe 3 septembrie „Chitila pe 
bicicletă", o plimbare pe două roți, pentru mici și 
mari, pasionați ai ciclismului sau doar iubitori de 
mișcare în aer liber, acțiune ce va fi și ea reluată 
între 16-22 septembrie în cadrul Săptămânii 
Europene a Mobilității.
De asemenea, Pro Chitila va participa la 
organizarea activităților din Săptămâna Europeană 
a Sportului, între 23-30 septembrie și va derula și 
proiectul „Donează o carte" în cadrul căruia va 
pune la dispoziția chitilenilor care doresc să 
dăruiască volume pentru Centrul Educațional „Sf. 
Ioan Botezătorul" și pentru școala și grădinița 
Rudeni, câte un stand, la fiecare activitate, inclusiv 
la Zilele Orașului Chitila.

Acces liber la 
cultura americană

La drum, pe biciclete, prin Chitila 

Cu câteva zile în urmă a 
avut loc la Școala 
Gimnazială „Ion Vișoiu" 
deschiderea oficială a 
cursurilor de excelență din 
cadrul programului 
„English Language for 
Youth", un parteneriat cu 
Ambasada Statelor Unite, 

la care participă 22 de 
elevi chitileni. Proiectul 
este o inițiativă a 
Asociației Române Pentru 
Sprijin și Inițiativă 
Comunitară, condusă de 
Magda Ilie, în urma unui 
grant finanțat de 
Ambasada SUA, iar 

școala „Ion Vișoiu" este 
singura unitate din județul 
Ilfov acceptată, atât pentru 
prestigiul său, cât și pentru 
excelenta comunicare și 
flexibilitatea de aici. La 
deschiderea cursurilor au 
fost prezenți: Emilian 
Oprea, primarul orașului 
Chitila, Ștefania Duminică, 
directoarea școlii, Ron 
Hawkins și Cornelia Vlaicu 
din partea Ambasadei 
SUA, reprezentanți ai 
Insăectoratului Școlar al 
Județului Ilfov, precum și 
Maria Tilibașa și Alina 
Călin, profesoarele de 
limba engleză desemnate, 
în urma selecției ce a avut 
loc, să predea cursurile.
Programul de excelență în 
limba engleză are loc în 
intervalul aprilie 2017 – 
iunie 2018, inclusiv în 
vacanța de vară, câte 
patru ore pe săptămână, 
după cursuri, iar cei 22 de 

elevi, cu vârste cuprinse între 
11 și 13 ani, vor fi ajutați prin 
cursuri interactive să capete 
abilități de bază în engleză 
americană: să vorbească, să 

înțeleagă, să scrie și să 
citească și vor căpăta și 
noțiuni de istorie, cultură și 
informații despre societatea și 
valorile americane.

Probabil că au auzit destul de puțini despre 
Săptămâna Europeană a Mobilității - pentru cei ce 
nu știu, este vorba despre o campanie anuală care 
promovează mobilitatea urbană durabilă și are 
scopul de a-i sensibiliza pe oameni să încerce 
alternative la utilizarea automobilului. Campania 
este organizată de Secretariatul european de 
coordonare cu sprijinul Direcţiilor generale pentru 
mediu şi transport ale Comisiei Europene, iar 
Primăria Chitila a susținut în fiecare an, cu acțiuni 
ecologice, participarea la program. Fiecare ediţie a 
Săptămânii Mobilităţii Europene este concentrată 
pe un anumit subiect legat de durabilitatea şi 
mobilitatea transporturilor, iar campania care 

durează o săptămâna are ca punct central Ziua 
Car-Free, în care oraşele participante asigură una 
sau mai multe zone exclusiv pentru pietoni, 
biciclişti şi transportul în comun pentru o zi 
întreagă.
Săptămâna Europeană a Mobilității este 
organizată în România între 16 și 22 septembrie și 
în cadrul evenimentelor organizate de Primăria 
Chitila în această perioadă va avea loc și o 
plimbare cu bicicletele pe un traseu ce va fi stabilit 
și comunicat cât de curând, plimbare la care sunt 
invitați să ni se alăture cât mai mulți chitileni care, 
de asemenea, sunt rugați să promoveze 
evenimentul pentru a ni se alătura și alți doritori.



Distracții în serial pentru 
micii chitileni

În luna august, cei mai mici cetățeni ai orașului au avut parte de 
reîntâlnirea cu o inițiativă deosebită și mult gustată de ei: 
„Caravana distracției" a poposit din nou în parcurile orașului și nu 
se va opri prea curând.
Duminică, 20 august, 
începând cu ora 10.00, 
organizatorii au dat startul 
jocurilor și bun,ei dispoziții 
pentru micuții din Chitila. 
„Caravana distracției", 
organizată ca și anii trecuți 
de primăria Chitila în 
parteneriat cu Fundația Pro 
Chitila, a poposit de 
dimineață în parcul Regina 
Maria, iar întâlnirea cu cei 
mici a fost una plină de 
surprize și încărcată de 
bucurie.
Au participat, cu entuziasm 
maxim, o mulțime de copii 
chitileni însoțiți de părinți 

sau bunici și rude, iar 
jocurile, și de la primul pas 
pe aleile parcului și muzica, 
dansul, personajele de 
poveste și concursurile, i-au 
captivat pe toți laolaltă și le-
au oferit o adevărată zi de 
vacanță.
Organizatorii, alături de 
voluntari ai Fundației Pro 
Chitila, s-au prins în joc și 
s-au distrat împreună cu cei 
mici, iar râsetele au fost la 
ele acasă și la jocurile 
sportive și la concursul de 
pictură, dar mai ales la 
standul unde copiii așteptau 
nerăbdători să le vină 

rândul să fie pictați pe față. 
Unul dintre cele mai gustate 
momente a fost concursul 
de Kendama, unde fiecare 
participant a ținut să-și 
demonstreze viteza și 
îndemânarea în încurajările 
și aplauzele publicului. De 
asemenea, nu au fost uitate 
dulciurile și, desigur, nici 
premiile surpriză. 
Organizatorii promit că 
„preferința de vară" a 
micilor chitileni - „Caravana 
distracției" - va continua să 
meargă mai departe, iar 
copiii se vor putea întâlni 
din nou cu ea, cel mai 

Premii naționale pentru 
micii iconari

Copiii de la Cercul de pictură „Credință și culoare" s-au întors de la 
Olimpiada de Meșteșuguri Tradiționale de la Muzeul Astra din 
Sibiu, cu premii care fac să fie mândru de ele un oraș întreg.

În perioada 25-31 iulie 
2017, Muzeul Astra a 
găzduit cea de-a XXII-a 
ediție a fazei naționale a 
Olimpiadei „Meșteșuguri 
artistice tradiționale" unde 
s-au calificat - așa cum o 
fac de ani buni încoace - și 
elevii chitileni de la cercul 
de pictură al școlii 
gimnaziale nr. 1, care 
funcționează sub 

îndrumarea profesoarei 
Mariana Badea și ocrotirea 
Primăriei orașului și a 
Fundației „Pro Chitila". 
Ediția din acest an a reunit 
270 de participanți din 33 
de județe ale țării, inclusiv 
Sibiu și municipiul 
București, dar și din 
străinătate, din Mexic, 
Bulgaria și Republica 
Moldova. Au fost reunite 

toate meșteșugurile care s-
au găsit sau încă se mai 
găsesc în spațiul cultural 
românesc, iar la final peste 
170 de elevi au fost 
premiați.
Olimpiada de la Sibiu este 
un concurs foarte dificil 
fiindcă organizatorii impun 
ca micii olimpici să lucreze 
doar în aer liber, să poarte 
costume tradiționale, iar 
juriul verifică fiecare etapă 
a realizării lucrării. La 
secțiunea icoane pe sticlă, 
unde sunt specializate cele 
mai multe dintre elevele 
din Chitila, după trasarea 
inversului icoanei, jurații 
decid dacă elevul se califică 
sau nu și dacă poate 
continua. Totuși, în ciuda 
tuturor dificultăților, toți 
participanții chitileni au 
urcat pe „podiumul 
olimpic". Astfel, juriul, 
prezidat de prof. univ. dr. 
Ilie Moise și format din 

specialiști de la Astra, de la 
ISJ Sibiu și Direcției pentru 
Cultură, din experți 
restauratori, profesori de artă 
și meșteri populari, a acordat 
premiul I național la 
secțiunea pictură pe sticlă 
Andradei Matei pentru 
lucrarea „Satul Runcu", încă 
o confirmare a unui talent 
deosebit și ușurinței cu care 
mânuiește penelul care i-au 
adus de altfel și până acum 

numeroase premii la 
olimpiade și concursuri 
naționale și internaținale. De 
asemenea, Maria Voicu, Vlad 
Toma și Andreea Sava, 
respectiv Denisa Dănilă au 
fost recompensați cu premiul 
II și III. Un bravo din suflet 
pentru talentul și munca 
incredibilă a acestor copii și 
pentru eforturile părinților 
lor și ale celor care îi 
îndrumă și îi ajută.

curând pe 2 septembrie, în 
Parcul dendrologic, cu ocazia 

Zilelor Orașului, unde sunt 
din nou invitați cu toții.
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un program de activități variat și cu o mulțime de 
programe și acțiuni care de care mai interesante și 
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excepție de la Chitila Film Fest și de la Turneul 
internațional Chitila Open Tennis, membrii 
fundației au pus la punct desfășurarea Caravanei 
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Podoabele ZIA acum și în Carrefour Colosseum, Șoseaua 
Chitilei, Nr. 284. 
Brățările, cerceii și pandantivele ZIA sunt făurite 
individual, fiecare podoabă având particularitățile ei. Ele 
sunt inspirate din cultura daco-romană dar și din opera 
sculptorului Constantin Brâncuși, fiecare având o 
simbolistică aparte, cum ar fi simbolul solar dacic sau 
poarta sărutului. 
Purtați-le cu dragoste.

ANUNŢURI 
ANGAJARE

Alătură-te 
echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

Societatea Veolia Apa Servicii SRL 
angajează pentru Staţia de Epurare Chitila, 
personal calificat în meseriile de instalator şi 
electrician. 
Pentru detalii : tel. 021.312.35.56; 
0752.039.313, e-mail : office@veoliaapa.ro

http://www.pro-chitila.ro/
mailto:office@veoliaapa.ro

